
todi, $0 paidziernika 2020 r. 

J( Szanowny Pan 

Barttomiej Dyba-Bojarski 

Radny Rady Miejskiej w todzi 
K R E U J E  

Wiceprezydent Miasta todzi 

%xmtmj ILwi bbf 
UI Piotrkowska 104 W zwiqzku z interpelacjq dotyczqca materiatu wyemitowanego na portah 
90.926 t 6 d i  todzkiego oirodka TVP SA informujq Pana Radnego, i i  proces konsultacji i rozmow 
tel: +48 42 638 41 16 

fax: +48 42 638 42 16 z dyrektorami domow kultury rozpoczqt sie jeszcze przed podjqciem przez Radq Miasta 
e-mail- m.wodnicka@uml.lodz.pl 

www.um~.~odz.p~ 
todzi uchwaty zamiarowej. Celem spotkan prowadzonych z dyrektorami domow 

kultury byta i jest przede wszystkim wymiana informacji, analiza zagroien 

oraz problemow i wspolne wypracowywanie rozwiqzan, ktore zminimalizujq 

zdefiniowane ryzyka projektowe. Pragne rowniei zdementowak informacjq z doniesien 

medialnych dotyczqcq rzekomego zastraszania dyrektorow domow kultury. Taka 

sytuacja nigdy nie miata miejsca a opublikowane w mediach informacje naleiy zaliczyk 

do kategorii tzw. ,,fake news". 

Mam nadziejq, i i  dyrekcja domow kultury pozytywnie odczyta intencje, jakie kierujq 

Dyrekcjq Wydziatu Kultury. 

lnformujq jednoczeinie, i i  w zwiqzku z projektem z dnia 13 paidziernika 

2020 r. uchwaty Rady Miasta todzi w sprawie sposobu wprowadzenia zasad i trybu 

prowadzenia konsultacji spotecznych w miejcie todzi, planowane jest 

przeprowadzenie konsultacji spotecznych po wejiciu w iycie ww. aktu prawa 

miejscowego. Szczegolnie istotne jest zachowanie zasad bezpiecznego prowadzenia 

konsultacji, uwzglqdniajqcego obecnq sytuacjq zagroienia epidemiq COVID-19. 
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